

# 聖路易台灣基督長老教會

## Taiwanese Presbyterian Church of Greater St Louis



542 Ries Rd, Ballwin, MO 63021 | (636)256-7022 | stltpc.org | info@stltpc.org

### Mission Statement

The Taiwanese Presbyterian Church of Greater St. Louis is a community committed to follow our Lord's commandments and The Great Commission, to teach and share God's Word, and to provide a caring, loving, and Christ-centered fellowship for Taiwanese immigrants, Asian-Americans, and others, in order to transform lives and build up the Body of Christ.

### 使命宣言

為遵循主的大誠命與大使命，聖路易台灣基督長老教會致力於宣揚與教導神的話語，關懷及提供台灣移民、亞裔美人、及其他人士，以基督為中心之愛的團契，來改變個人的生命，建立基督的身體。

瀏覽 [stltpc.org](http://stltpc.org) 閱讀每日靈修與收聽本會每週之線上講道

Visit [stltpc.org](http://stltpc.org) to listen our church weekly online sermon and more information.

講道要點 Points in Sermon

主日學要點 Points in Sunday School

活動要點 Points in Events

社區要點 Points in Communities

### 關 懷 與 代 禱

1. 本主日恭守聖餐，紀念耶穌基督為我們所完成的贖罪功勞。
2. 目前疫情持續熱化。因此，小會決定先暫停教會的現場禮拜直到 5 月 31 日。是否延續恢復正常禮拜的決定會再之後發布。這段期間 Aline 牧師會以錄影的方式透過臉書來傳講主日的成人以及兒童信息。請各位為每個人的健康代禱。
3. 翻譯事工和主日崇拜組需要兄姐的參與。若有兄姐在翻譯事工和影片編輯和網路發布上有呼召、負擔，請和郝宇執事聯絡。
4. 本主日(4/5) 1pm 將使用 Zoom 舉行小會會議。請各位兄姐也繼續為教會事工代禱。
5. 如果您有任何代禱或其他的需要，Aline 牧師非常樂意關心。牧師的聯絡方式: (618) 531-6341 或 [alinegrussell@gmail.com](mailto:alinegrussell@gmail.com)

### Announcements and Prayer Requests

1. Today we will receive Holy Communion in remembrance of the Lord, Jesus Christ, for His redemption work.
2. Due to the ongoing pandemic situation, Sunday in-person worship is cancelled at least until May 31. A decision will be made soon about extending that. Pastor Aline will video her sermon to put on Facebook. She will also have a Children's Message. Please continue to pray for everyone's well-being.
3. The translation ministry needs your participation. If you have the calling or burden in the sermon translation ministry, worship video editing, and online sermon publication please contact deacon Yu Hao.
4. Today The Session will have a meeting at 1:00pm via Zoom.
5. If you are in need of any prayer request or pastoral care, Pastor Aline would be very happy to help. She can be reached at (618) 531-6341 or [alinegrussell@gmail.com](mailto:alinegrussell@gmail.com)

捐入小計	03/29/2020
Contribution Total	N/A